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يك ب�ار ديگ�ر بح�ث آس�يب هاي اجتماعي و 
حضور معتادان متجاهر در س�طح ش�هر تهران 
در ش�رايطي قوت گرفت كه بر اساس گزارش ها 
در پايتخ�ت 38 پات�وق ديگ�ر به مانن�د محله 
هرندي وج�ود دارد.  پليس هم اع�ام كرده كه 
روزانه 140مواد فروش خرد را در سطح پايتخت 
دس�تگير مي كن�د. همچنين طي هش�ت ماهه 
ابتدايي امس�ال 12 تن مواد مخ�در در پايتخت 
كشف و ضبط ش�ده كه نس�بت به سال گذشته 
رشد 41 درصدي كش�فيات را نش�ان مي دهد. 
اين اقدام�ات در حال�ي صورت مي گي�رد كه بر 
اس�اس آماره�ا 60 درص�د اف�راد بي خانم�ان 
و معتاد در س�طح ش�هر ته�ران، شهرس�تاني 
هستند و از شهرس�تان ها وارد تهران شده اند. 
روز گذشته شوراي شهر تهران روز پركاري را پشت 
سر گذاشت؛ روزي كه براي بررسي معضلات شهري 
و بحث روي آس��يب هاي اجتماعي ميزبان شهردار 
تهران، رئيس كميته امداد امام خميني )ره(، معاون 
امور بين الملل دبير كل س��تاد مبارزه با مواد مخدر، 
رئيس مركز توسعه و پيشگيري سازمان بهزيستي 

و رئيس پليس تهران بزرگ بود. 
   حل مشكات قهرمان نمي خواهد

»هماهنگي بين دس��تگاه هاي دولتي بايد افزايش 
يابد چراكه حل موضوعات آس��يب هاي اجتماعي 
ماهيتي فرهنگي و اجتماعي دارد و از جنس مباحث 
كالبدي و انتظامي صرف نيست.« اينها جملاتي بود 
كه شهردار تهران در دويس��ت و يازدهمين جلسه 
رسمي چهارمين دوره شوراي ش��هر تهران عنوان 
و تأكيد كرد كه »حل مس��ائل و مش��كلات تهران 
قهرم��ان نمي خواهد.« محمدباق��ر قاليباف با بيان 
اينكه دو جلس��ه سه س��اعته در هفته هاي اخير با 
مقام معظ��م رهبري در خصوص بررس��ي مباحث 
آسيب هاي اجتماعي برگزار شده است، گفت: »مقام 

معظم رهبري در اين جلس��ات عنوان كردند كه از 
بحث آسيب هاي اجتماعي غفلت شده است.« وي 
با تأكيد بر اينكه س��ند رفع معضلات و آسيب هاي 
اجتماعي را تهيه كرده و در اختيار رئيس ش��وراي 
شهر تهران قرار داده  است، گفت: »بحث ساختار و 
نحوه مديريت اين كار بسيار مهم است. اين حركت 
يك حركت مشاركتي است و بايد مردم با مردم، مردم 
با دستگاه ها و دستگاه ها با دستگاه ها مشاركت داشته 
باشند.« قاليباف با اش��اره به اينكه بايد قوه قضائيه، 
نيروي انتظامي، كميته امداد، س��ازمان بهزيستي، 
وزارت آم��وزش و پرورش، وزارت بهداش��ت و... در 
كنار مديريت شهري تهران باشند، عنوان كرد: »بايد 
تأكيد كنم شهرداري به تنهايي قادر به انجام اين كار 
نيست. هر نهادي ظرفيت جداگانه اي دارد كه بايد از 

آن استفاده شود.«
  معتادان را يك هفته اي جمع مي كنيم

روز گذشته رئيس پليس تهران بزرگ نيز با حضور 
در صحن علني شوراي شهر پايتخت با بيان اينكه 
معضل هرندي مربوط به 14 سال گذشته است و هر 
سال وضعيت بدتري را در اين محله شاهد هستيم، از 
جمع آوري معتادان متجاهر طي يك هفته خبر داد. 
سردار حسين ساجدي نيا با بيان اينكه پليس طي 
پنج س��ال اخير 23 مرحله طرح گسترده در محله 
هرندي اجرا كرده اس��ت، افزود: »متأس��فانه بعد از 
دستگيري، اين افراد مجدداً رها مي شوند و دوباره به 

چرخه معيوب باز مي گردند.«
ساجدي نيا با بيان اينكه اين منطقه بهترين مكان 
براي ايجاد پاتوق براي معتادان شهرس��تاني است 
گفت:» 16 هزار نفر معتاد متجاهر در پايتخت وجود 
دارد كه از ميان آنها هزار و 500 نفر زن هس��تند و 
پليس هيچ مشكلي در راس��تاي اجراي جمع آوري 
آنها ندارد.« البته رئيس پليس تهران به شرطي قول 
جمع آوري 97درصد معت��ادان متجاهر را طي يك 

هفته داد كه ساير دستگاه ها نيز آمادگي خود را براي 
همكاري اعلام كنند. 

  اقدامات هيجاني چاره معضات نيست
در ادامه جلس��ه شوراي ش��هر تهران، رئيس مركز 
توسعه و پيشگيري سازمان بهزيستي با بيان اينكه 
با اقدامات هيجاني و فوريتي نمي توان نسبت به حل 
معضلات و آسيب هاي اجتماعي اقدام كرد، راه حل 
مس��ائل اجتماعي را اقدامات فرهنگي و اجتماعي 

عنوان كرد. 
مجيد رضازاده با اشاره به اينكه در سازمان بهزيستي 
در كنار مديريت ش��هري حركت مي كنيم، گفت: 
»در تهران بالغ بر 318 مركز درمان اعتياد داريم كه 
به كاهش اعتياد مي پردازد و 158 هزار نفر را تحت 
پوش��ش دارند. همچنين 11 مركز ترك اعتياد نيز 
ويژه زنان در تهران داير شده است كه 2 هزار و 200 
زن را در حوزه درمان و كاهش اعتياد تحت پوشش 
قرار داده است.« وي يادآور شد: »راهكار حل معضل 
اعتياد اجراي برنامه هاي كاهش آسيب است كه از 
گس��ترش اعتياد و HIV جلوگيري مي كند و اگر 
اين طرح اجرايي مي شد با اين وسعت اعتياد مواجه 
نبوديم. بنابراين نياز است كه مراكز خود را از لحاظ 

كمي و كيفي گسترش و افزايش دهيم.«
در همين رابطه روز گذشته معاون امور بين الملل دبير 
كل ستاد مبارزه با مواد مخدر در جلسه شوراي شهر 
با بيان اينكه به دليل مشكلاتي كه بعضي از معتادان 
دارند، حتي نمي توان به آنها نزديك شد ولي پرسنل 
دستگاه هاي مختلف نسبت به جمع آوري اين افراد 
اقدام مي كنن��د، گفت:»خانواده ه��اي زيادي كه با 
اعتياد سر و كار دارند، مبالغي به مراكز ماده 15 براي 
نگهداري معتادان پرداخت مي كنند كه بعضي از آنها 

ديگر توان پرداخت اين مبالغ را ندارند.«
هادي نژاد ادامه داد: »شمش��ادهايي كه در س��طح 
فضاي س��بز ش��هر تهران وج��ود دارد محلي براي 

اختفاي معتادان ش��ده اس��ت و اين افراد مستقيم 
از صن��دوق صدقات ب��ا روش هاي خاص��ي دزدي 

مي كنند.«
  تهران نياز به يك قرارگاه دارد

رئيس كميته ام��داد امام خمين��ي )ره( هم كه در 
دويست و يازدهمين جلسه رس��مي شوراي شهر 
تهران حضور داشت با بيان اينكه كميته امداد پاي 
كار حل آس��يب هاي اجتماعي اس��ت، گفت: »ما 

نمي خواهيم خود را كنار بكشيم.«
سيد پرويز فتاح با عنوان كردن اين مطلب كه وظايف 
كميته امداد به صورت ملي ترس��يم ش��ده است و 
تمام نيازمندان كشور چنانچه واجد شرايط باشند 
از خدمات مجموعه امداد بهره مي برند، ادامه داد:» 
كار كميته امداد بعد از بروز آس��يب هاي اجتماعي 
است. مددكاران كميته زماني كه فقر به سراغ فرد 
آسيب ديده رفت اقدامات لازم را براي توانمندسازي 
فرد آس��يب ديده انجام مي دهند.« وي افزود: »كار 
كميته امداد يك نوع پيشگيري اس��ت و به تأكيد 
مقام معظم رهبري اين نهاد روي درمان و پيشگيري 
سرمايه گذاري وس��يعي انجام داده است و در واقع 
كاري كه در كميته امداد و بهزيستي صورت مي گيرد 

سرريز تمام اقدامات مديريتي كشور است.«
در ادامه رئيس شوراي شهر تهران پيشنهاد داد كه 
يك قرارگاه براي حل موضوع آسيب هاي اجتماعي 

در پايتخت ايجاد شود. 
مهدي چمران با بيان اينكه ش��هرداري به تنهايي 
نمي تواند آسيب هاي اجتماعي در شهر را مديريت 
كند، درخواست كرد تمامي دس��تگاه هاي دخيل 
به صورت يك قرارگاه كنار هم جمع ش��وند تا اين 

معضل حل شود. 
وي ادامه داد:»معضل هرندي فقط معطوف به يك 
نقطه نيست بلكه در محلات ديگري همچون چاله 
ميدان، فرحزاد و. . . موضوعات اين چنيني ادامه دارد 
و چه خوب است كه با ايجاد يك هماهنگي بين همه 

دستگاه ها اين مشكلات حل و فصل شود.«
چمران افزود:»دس��تگاه هاي دخي��ل نبايد منتظر 
نظر دولت و مجلس باشند و بايد هشدار مقام معظم 

رهبري را جدي بگيرند.«
  كاهش چشمگير معتادان تا نوروز 95 

روز گذشته وزير كشور نيز نشستي با خيرين حوزه 
اجتماعي داشت كه بر اس��اس آن مقرر شد در اين 
حوزه براي بهره برداري از ظرفيت جامعه خيرين به 
دنبال يك ساز و كار اجرايي مناسب باشند كه در قالب 
آن بتوان اثربخشي فعاليت ها را در حوزه پيشگيري، 
درمان و صيانت از معتادان بهبود يافته افزايش داد.  
در همين رابطه عبدالرضا رحماني فضلي گفت: »بر 
اين اساس جلسات مشتركي در ستاد مبارزه با مواد 
مخدر با حضور خيران برگزار مي شود و در نهايت در 
جلسه اي كه در اتاق بازرگاني تهران خواهيم داشت، 
طرحي براي ساماندهي همكاري با خيرين مصوب 
خواهد شد.« وزير كش��ور درباره توزيع مواد مخدر 
در متروي تهران نيزگفت:»بخش��ي از توزيع مواد 
مخدر در سطح خرد به افراد متجاهر باز مي گردد. با 
هماهنگي كه با دستگاه هاي مختلف انجام داده ايم، 
ظرفيت مراكز نگهداري از معتادان را به 6 هزار نفر 
رس��انده ايم و اميدواريم با روند جمع آوري معتادان 
متجاهر كه شروع شده است و متولي آن شهرداري 
است تا عيد نوروز 95 شاهد كاهش چشمگير شمار 

معتادان متجاهر در سطح شهر باشيم.«

قائم مق�ام بزرگ تري�ن ش�ركت داروس�ازي 
از  جه�ان  ديابت�ي  بيم�اران  داروه�اي 
تولي�د داروي ايران�ي همت�راز ب�ا كيفي�ت 
داروه�اي اروپاي�ي و امريكاي�ي خب�ر داد. 
به گزارش »جوان«، مازيار دوستدار با اعلام اينكه 
شركت نوونورديسك دانمارك به زودي عمليات 
اجرايي احداث يك كارخانه دارويي با تكنولوژي 
مدرن را در اي��ران آغاز مي كند، گف��ت: يكي از 
اهداف اين ش��ركت، ورود مدرن به ايران و ارائه 

آموزش به 160 نفر از متخصص��ان ايراني با نظر 
وزارت بهداشت است. 

وي افزود: توليدات اين كارخان��ه از نظر كيفيت 
مطابق ب��ا توليدات جهاني در دانم��ارك يا ديگر 
كش��ورها خواهد بود. ضمن اينك��ه متخصصان 
ايراني پس از آشنا شدن با تكنولوژي هاي مدرن، 

اين مسئله را مديريت خواهند كرد. 
دوستدار با بيان اينكه ايران بعد از مصر و پاكستان 
بيشترين ش��يوع ديابت را در منطقه دارد، گفت: 

براي اين ش��ركت اهميت دارد كه طرف قرارداد 
هم مثل ما فكر كند و براي مبارزه با ديابت با اين 
شركت همسو و علاقه مند به سرمايه گذاري باشد 

كه به همين جهت ايران را انتخاب كرديم. 
قائم مقام شركت نوونورديس��ك با بيان اينكه در 
اين كارخانه علاوه بر توليد سه نوع از انسولين هاي 
م��درن، چندين قل��م داروي مرتبط ني��ز توليد 
خواهد ش��د، ادام��ه داد:هدف از راه ان��دازي اين 
كارخانه در اي��ران ابتدا تأمين نيازهاي كش��ور 

ايران به دليل آمار شيوع بالاي ديابت و در ادامه 
در صورت لزوم مي توان در خصوص صادرات نيز 

وارد خواهيم شد. 
دوستدار با اشاره به شرايط جديد اقتصادي ايران 
در دوران پساتحريم نيز اظهار كرد: براي ما تغيير 
ديابت مهم اس��ت و از ابتدا هدف شركت خدمت 
به بيماران ديابتي بوده اس��ت. در زم��ان قبل از 
تحريم يا دوران تحريم با ايران همكاري كرده ايم و 

همكاري خود را با ايران ادامه خواهيم داد. 
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نمي توان به معتادان تهران نزديك شد!

زهرا چيذري 

 شفاف سازي 
در سايه اطلاعات متناقض محال است

شفاف سازي در عملكرد دستگاه ها عنصر كميابي است كه اگر جدي گرفته 
شود، ديگر ش��اهد پرونده هاي قطور تخلفات مالي نخواهيم بود. با طرح 
ماجراي تفحص از عملكرد وزارت بهداش��ت در توزيع منابع طرح تحول 
اگرچه هنوز معلوم نيس��ت مجلس در روزهاي آخر عمرش و با شلوغي 
بررسي لايحه بودجه و برنامه ششم توسعه زير بار چنين تفحصي برود اما 
همين ماجرا موجب شده مس��ئولان اين وزارتخانه در حوزه بودجه هاي 

اختصاص يافته به طرح تحول سلامت توضيحاتي ارائه كنند. 
قرار بود اصل بودج��ه طرح تحول از 10 درصد اعتب��ارات حاصل از طرح 
هدفمندي يارانه ها و يك درصد ماليات بر ارزش افزوده تأمين ش��ود. در 
بودجه سال 94 اعتبارات حاصل از هدفمندي 48 ميليارد تومان پيش بيني 
شد و مطابق قانون بنا ش��د تا 10 درصد از اين ميزان يعني 4هزار و 800  
ميليارد تومان به طرح تحول اختصاص يابد. هم اكنون پس از سپري شدن 
حدود يك و نيم سال از اجراي طرح تحول س��لامت، اين طرح نتوانسته 
بس��ياري از موارد پيش بيني ش��ده در قانون را عملي كند، اين در حالي 
است كه نمايندگان امضا كننده طرح تفحص گفته اند وزارت بهداشت در 
هفت ماهه نخست سال 94 به اندازه كل بودجه سال 93 و سه برابر بودجه 
سال 92 هزينه كرده است. در برابر اين اظهارات اما آنطور كه رئيس مركز 
بودجه و پايش عملكرد وزارت بهداشت گفته تنها 300 ميليارد تومان از 
4هزار و 800 ميليارد تومان اعتبارات حاصل از هدفمندي يارانه ها، معادل 
با كمتر از 8 درصد به حوزه سلامت تخصيص  يافته است. مسعود ابوالحلاج 
آمارهاي ارائه شده در تريبون هاي عمومي درباره بودجه وزارت بهداشت 
را نادرست خواند. به گفته وي،  بودجه كل كشور بدون شركت هاي دولتي 
حدود 240 هزار ميليارد تومان است و چگونه مي شود 50 درصد اعتبارات 

كل كشور را به يك وزارتخانه اختصاص داد؟
بنا به تأكيد ابوالحلاج در سال 94 تمام منابعي كه قرار بود به صورت مصوب 
در بودجه عمومي دولت به عنوان بودجه جاري در اختيار وزارت بهداشت 
قرار گيرد، 22 هزار ميليارد تومان است. آنچه باعث شده است كه برداشت 
و نگاه متفاوتي نسبت به بودجه حوزه سلامت ايجاد شود، پيش بيني رقمي 
تحت عنوان درآمد اختصاصي براي وزارت بهداشت است كه دانشگاه هاي 
علوم پزش��كي اين درآمد را باي��د از محل بيمه ها وص��ول نمايند. رئيس 
مركز بودجه و پايش عملكرد وزارت بهداش��ت گف��ت: رديف هاي ديگر 
بودجه اين حوزه نيز بي��ن 50 تا 60 درصد وصول ش��ده و در بخش هاي 
حقوق و مزايا بودجه به طور كامل وصول ش��ده و مشكلي نيز وجود ندارد. 
به گفته وي، طبق تفاهمي كه با س��ازمان مديريت شده وزارت بهداشت 
به دنبال اين اس��ت كه اعتبارات را به طور 100 درصد تخصيص دهد اما 
با توجه به شرايط عمومي كشور بعيد اس��ت كه اين اتفاق بيفتد. در برابر 
اين اما حسن ابوترابي فرد، نايب رئيس مجلس شوراي اسلامي در جلسه 
نمايندگان با وزير بهداشت درباره صرف يك چهارم بودجه عمومي كشور 
در وزارت بهداشت صحبت كرد. همچنين بنا بر اعلام مركز پژوهش هاي 
مجلس ش��وراي اس��لامي مجموع اعتبارات وزارت بهداشت در سال 94 
نسبت به سال 93 به ميزان 71 درصد افزايش داشته است. از سوي ديگر 
مقدار تخصيص يافته از بودجه كشور به دستگاه ها همواره حدود 70 درصد 
از مقدار مصوب است، در حالي كه از مجموع اعتبارات تصويب شده براي 
حوزه بهداشت و درمان در سال 93 بيش از 85 درصد آن تخصيص يافته 
است. به بيان ديگر مجلس و وزارت بهداش��ت اطلاعات يكديگر را نقض 
مي كنند و بديهي اس��ت شفاف س��ازي در س��ايه چنين اطلاعاتي به بار 
نمي نشيند. ضلع سوم اين ماجرا اما بيمه ها هستند؛ جايي كه منبع انباشت 
ذخاير مالي حاصل از دريافت حق بيمه بيمه شدگان است اما مسئولان آن 
اعم از وزير رفاه و مس��ئولان بيمه ها در برابر تمامي اين جنجال ها موضع 
سكوت اختيار كرده اند. بديهي است در اين ميان براي آنكه شفاف سازي رخ 
دهد و تخلفي صورت نگيرد، نيازمند ورود يك سازمان و نهادي هستيم كه 
با بررسي مستندات ارائه شده به قضاوت بنشيند. بي ترديد تريبون رسانه 
محمل مناس��بي براي فرياد كردن اين اختلافات نيست چراكه مردم به 

اندازه كافي بار فشارهاي ناشي از اين اختلافات را بر دوش دارند.  

مسئول ستاد فرهنگي اربعين شهرداري تهران خبر داد

ارائه پشتيباني فرهنگي به زائران
مس�ئول س�تاد فرهنگ�ي اربعي�ن ش�هرداري ته�ران از انجام 
اقدام�ات فرهنگ�ي ب�ا اس�تقرار مرك�ز پش�تيباني فرهنگي در 
نج�ف و كربا ب�ه منظ�ور حماي�ت و هماهنگي و رفع مش�كات 
و تأمي�ن نيازمندي ه�اي برنامه هاي مس�ير پي�اده روي خبر داد 
و گفت: س�ه موكب ب�ا رويكرد فرهنگي در مس�ير نج�ف- كربا 
براي خدمت رس�اني به زائران اربعين حس�يني توس�ط سازمان 
بس�يج ش�هرداري ته�ران و خيري�ن راه ان�دازي ش�ده اس�ت. 
علي محمد نائيني، قائم مقام معاونت امور اجتماعي با اش��اره به اينكه 
بعد از درخواس��ت هايي كه از س��تاد مركزي اربعين ش��د و با دريافت 
مصوبه شوراي شهر و تدبير ش��هردار تهران امسال دومين سالي است 
كه شهرداري تهران در مراسم اربعين به زائران خدمت رساني مي كند، 
گفت: ش��هردار تهران مفتخر به مديريت ش��اخص جه��ادي در نظام 
جمهوري اسلامي است و در عرصه هاي مختلف جهادي نقش آفرين و 
تعيين كننده است. يكي از اين عرصه ها كمك به مراسم اربعين و خدمت 
به زائران ابا عبدالله )ع( اس��ت.  وي بيان داش��ت:كمك هاي شهرداري 
شامل مجموعه اي اقدامات و خدمات در س��ايت هاي مرزي شلمچه، 
چذابه و مهران، دو شهر مقدس نجف و كربلا و مسير پياده روي نجف و 
كربلا است.  نائيني با بيان اينكه تلاش شد در چارچوب سياست هاي 
فرهنگي نظام، فضاي فرهنگي و معنوي مناسبي در مسير راهپيمايي 
زائران به وجود آيد، افزود: اجراي برنامه هاي مختلف فرهنگي با محور 
جهاد و شهادت در چارچوب سياست هاي فرهنگي در مسير پياده روي 
زائران، مراس��م س��خنراني و مداحي، اطلاع رس��اني و نصب 400 بنر 
فرهنگي )5 در 3 متر(، نصب تابلوي شهدا، نصب شماره تابلوهاي جديد 
شبرنگي با ابعاد جديد و به دو زبان عربي و انگليسي و نصب 1950 پرچم 
از جمله اقدامات فرهنگي شهرداري تهران از طريق تشكل هاي مردم 

نهاد عراقي در اربعين امسال است. 

شكايت متوليان نهادهاي مرتبط با اعتياد از شانه خالي كردن ديگران

توليد داروهاي ديابتي همتراز با استانداردهاي دنيا است

 با اين رئيس، سياست های اباغی محيط زيست
 به جايی نمی رسد

 جاماندن از وظايف
 در باشگاه سياسی محيط زيست !

نخس�تين روز آذر ماه امس�ال با خبري كه از تبعيد كاركنان معترض 
س�ازمان محيط زيس�ت ش�هر تهران، ب�ه سياس�ت هاي ناكارآمد 
معصومه ابتكار حكايت داش�ت، آغاز ش�د. خبرگ�زاري فارس روز 
يك ش�نبه گذش�ته در اين رابطه نوش�ته ب�ود كه تجم�ع كاركنان 
س�ازمان محيط زيس�ت در اعتراض به عملكرد معصوم�ه ابتكار، با 
وجود تأكيد مسئولان مبني بر صنفي بودن اين اعتراض، سرنوشت 
»تبعيد« را براي معترضان رقم زد. اين در حالي اس�ت كه از يك سو 
اعتراض ها و مطالبات رفاهي كارمندان محيط زيست )كه تا كنون دو 
بار به صورت تجمع و تحصن صورت يافت�ه(، رنگ و رويه اي جدي به 
خود مي گيرد و از س�وي ديگر بسياري از كارشناس�ان و نمايندگان 
مجلس رهنمودهايي مبن�ي بر كناره گي�ري ابت�كار از فعاليت هاي 
سياسي را توصيه مي كنند و خواس�تار حل و فصل بحران هاي حوزه 
محيط زيست و اهتمام و اشتغال در اين حوزه هس�تند. با اين وجود 
ابتكار نه تنها خواس�ته هاي كاركنان خود را ب�ر آورده نكرده، بلكه 
توصيه كرده ك�ه »هرك�س ناراضي اس�ت از محيط زيس�ت برود« !

 به گ��زارش »ج��وان«، اين واقعيتي مس��لم اس��ت كه رئيس س��ازمان 
محيط زيس��ت به جاي همدل��ي و همزباني با كارمن��دان معترض خود، 
بدترين راه ممكن را در پيش گرفته اس��ت. بايكوت و راهبردي كه رئيس 
اين سازمان بحران زده در پيش گرفته نه تنها صداي اعتراض ها را خاموش 
نمي كند، بلكه منجر به عواقب ناخوشايندي خواهد شد كه عملًا در تضاد 

و تقابل با تز شعاري » زنده باد مخالف من« خواهد بود!
    انتقادنمايندگان از عملكرد سازمان محيط زيست

روز گذش��ته فاطمه رهبر عضو فراكس��يون اصل 90 قانون اساس��ي، در 
خصوص برخورد قهري و ابتكاري، به گونه اي كلي توصيه كرد كه دولت 
سعه صدر بيشتري در برابر منتقدان داشته باشد، چراكه برخورد چكشي 
دولت با كارمندان معترض و منتقدان محيط زيست بيشتر به نارضايتي ها 
دامن مي زند و كار به نتيجه مطلوب نمي رس��د و نارضايتي مردم بيشتر 

مي شود. 
وي تصريح كرد: معمولاً شاهد هستيم كه اگر كارمندان معترض شوند يا 
نمايندگان مجلس انتقادي  كنند با عكس العمل هاي تند مسئولان اجرايي 

مواجه مي شوند. 
يكي ديگر از نمايندگان مجلس كه روز گذشته در مورد اوضاع محيط زيست 
اظهار نظر كرده، »سيد شكر خدا موسوي« است كه با اشاره به سياست هاي 
ابلاغي مقام معظم رهبري مي گويد كه سازمان محيط زيست بايد اجرايي 
كردن اين سياست ها را در اولويت كارهاي جاري خود قرار دهد و با تشكيل 

اتاق فكر در اسرع وقت در صدد عملياتي كردن آن باشد. 

وي ابتدا گلايه مي كند كه متأسفانه س��ازمان محيط زيست به حالت 
نيمه تعطيل درآ مده و پس از آن مي گويد كه  ش��هرهاي جنوبي كشور 
با مشكلات متعددي مواجه هستند كه ش��امل بيماري هاي تنفسي، 
باران هاي اسيدي، ريز گردها و آلوده شدن كارون است، ولي خانم ابتكار 
اصلا اهميت نداده و حتي يك ريال براي رفع اين مشكلات تخصيص 
نداده و به حدي درگير كارهاي جانبي اس��ت كه خيلي محيط زيست 

برايش مهم نيست. 
وي مي گويد كه اين سازمان به واسطه تبديل شدن به يك باشگاه سياسي 
از وظايف اصلي خود جا مانده و ادامه مي دهد كه با توجه به لزوم عملياتي 
ش��دن سياس��ت هاي فوق الذكر، رئيس جمهور بايد در رياست سازمان 
محيط زيست تجديد نظر كند، در غير اين صورت با حضور رئيس كنوني 

سازمان محيط زيست، سياست هاي ابلاغي راه به جايي نخواهد برد. 
ابراهيم كارخانه اي، سومين نماينده اي است كه معتقد است محيط زيست 
با پرداختن به مسائل سياسي از وظايف اصلي خود جا مي ماند. وي توصيه 
مي كند كه اين س��ازمان نبايد به دنبال مسائل سياس��ي باشد و مسائل 
سياسي را با محيط زيس��ت گره بزند، چراكه بهترين اقدام سياسي براي 
محيط زيست اين است كه اين نقش��ه راه را عملياتي كند، هيچ سياستي 
بالاتر از اين نيست كه محيط زيست بر اس��اس قانون، وظايف اصلي خود 

را انجام دهد. 
با اين اوص��اف نكته غامض كه عم��لًا در تقابل با افه هاي روش��نفكري و 
ژس��ت هاي آزاديخواهي قرار مي گي��رد، در اظهار نظر يك��ي از كاركنان 
معترض در تجمع دوم نمود مي يابد. اين كارمند معترض تصريح مي كند 
كه تمام 800 نفر كاركنان س��ازمان معترض هس��تند. در حالي كه اين 
كاركنان تهديد به اخراج يا كم ش��دن حقوق و مزايا مي شوند، به همين 
دليل بس��ياري از آنها در اين تجمع ش��ركت نكردند. از شش ماه گذشته 
تجمع اعتراض آميز ما آغاز شد و بيانيه ما 21 بند داشت كه حتي يك بند 
آن نيز انجام نشده است. با اين حال آيا وقت آن نرسيده كه به وعده تحقيق 

و تفحص از سازمان محيط زيست جدي تر فكر شود؟!

علي خدايي بيجاري 

محمدرضاهاديلو
   گزارش  يك

آگهی تجدید مناقصه عمومی یک مرحله اي 
ول( به شماره 94/6)

ت ا
نوب

اداره کل حمل و نقل و پایانه هاي استان لرستان در نظر دارد؛ نسبت به ایمن سازي فیزیکی در محدوده هاي مدارس حاشیه راه هاي 
استان را با مشخصات جدول ذیل و سایر شرایط قید شده در اسناد مناقصه از طریق مناقصه عمومی به اشخاص حقوقی واگذار نماید.

ف
دی
ر

عنوان پروژه
برآورد اولیه 
(مبالغ به ریال)

مبلغ تضمین 
(مبالغ به ریال)

آخرین مهلت 
دریافت اسناد

آخرین مهلت
تحویل پیشنهاد 

جلسه بازگشایی پاکات رأس 
ساعت 11 روز چهارشنبه

1
ایمن سازي فیزیکی در محدوده هاي 
3،240،835،580231/550/00094/09/1494/09/2494/09/25مدارس حاشیه راههاي استان

* شــرکتهاي داراي صلاحیــت رتبــه5 رشــته راه و ترابــري از ســازمان مدیریــت و برنامــه ریــزي کشــور بــه شــرط داشــتن ظرفیــت آزاد (تعــدادي و 
ریالــی) و نیــز معتبــر بــودن اســم شــرکت در پایــگاه ســاجار مــی تواننــد در ایــن مناقصــه شــرکت نماینــد.

* میــزان ســپرده شــرکت در مناقصــه مطابــق ســتون شــماره 4 جــدول فــوق بایســتی بصــورت ضمانتنامــه بانکــی بــا مــدت اعتبــار ســه مــاه و قابــل 
تمدیــد تــا 3 مــاه دیگــر و یــا فیــش واریــزي بــه حســاب شــماره 2196374803002 نــزد بانــک صــادرات میــدان امــام حســین (ع) شهرســتان خــرم 
آبــاد بــه نــام اداره کل حمــل و نقــل و پایانــه هــاي اســتان لرســتان ارائــه گــردد. بــه پیشــنهادهاي فاقــد ســپرده، ســپرده هــاي مخــدوش، ســپرده هاي 

کمتــر از میــزان مقــرر، چــک شــخصی و نظایــر آن ترتیــب اثــر داه نخواهــد شــد.
* محل و زمان دریافت اسناد : متقاضیان می توانند از مورخ 94/09/07 حداکثر تا مورخ 94/09/14 به آدرس هاي ذیل مراجعه نمایند :

http//iets.mporg.ir   پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
مراجعه حضوري به اداره کل حمل و نقل و پایانه ها –دبیرخانه کمیسیون معاملات– شماره تماس: 06633406806

ــل و  ــل و نق ــلات اداره کل حم ــیون معام ــه کمیس ــر – دبیرخان ــان بزرگمه ــتان – خیاب ــوار بهارس ــاد – بول ــرم آب ــنهادات : خ ــل پیش ــل تحوی * مح
ــتان ــتان لرس ــاي اس پایانه ه

ــر داده  ــه پیشــنهادهاي فاقــد امضــاء، مشــروط، مخــدوش و پیشــنهاداتی کــه بعــد از انقضــاء مــدت مقــرر در فراخــوان واصــل شــود ترتیــب اث * ب
نخواهــد شــد (مهــر و امضــاء کلیــه اســناد الزامیســت).

* سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مناقصه مندرج است.
تاریخ انتشار نوبت اول: 94/9/4 و نوبت دوم: 94/9/7

سازمان آگهي هاي 
 روزنامه جوان

تلفني آگهي مي پذيرد
88498473

   گزيده خبر


